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ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici konaného 

dňa 08. februára 2023 o 17.00 hod. v sále KD v Spišskej Teplici. 

 

Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny. Starosta obce privítal všetkých 

prítomných, prítomní boli 8 poslanci a obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa, oboznámil prítomných s programom. 

 

Program: 
 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 

4. Správa o vykonanej kontrole HKO 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce 

6. Plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2023 

7. Návrh na zmenu rozpočtu č. 1/2023 

8. Zmluva o NFP – Triedený zber v obci Spišská Teplica 

9. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 

10. Žiadosti o prenájom/odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce 

11. Zriadenie vecného bremena – Mäso Tatry s.r.o. 

12. Prerokovanie poverenia riadením ZŠ s MŠ 

13. Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa 

14. Zverejňovanie dokumentov na webovom sídle obce 

15. Zmeny organizačnej štruktúry Obecného úradu v Spišskej Teplici 

16. Rôzne + diskusia 

17. Interpelácie poslancov 

18. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 
Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, 

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 
 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo program obecného zastupiteľstva. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 

a) Návrhová komisia: Marcela Baranová, Ing. Anna Schaleková 
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Hlasovanie: 

 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, 

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 

 
Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo členov návrhovej komisie 

Marcelu Baranovú a Ing. Annu Schalekovú. 

 

b) Overovatelia zápisnice: Zdenko Cibuľa, Ing. Ján Šeliga 

Zapisovateľka:  Nikola Podhorská 

 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, 

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 

 
Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo overovateľov zápisnice Zdenka 

Cibuľu a Ing. Jána Šeligu a zapisovateľku Nikolu Podhorskú. 

 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 
 

Pri kontrole plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 14. 12. 2022 starosta 

obce skonštatoval, že: 

- Uznesením č. 132 bol schválený návrh VZN č. 5/2022 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady s účinnosťou od 1. januára 2023. 

- Uznesením č. 133 bol schválený návrh VZN č. 6/2023 výške príspevku zákonného 

zástupcu dieťaťa resp. žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok 
úhrady v školskej jedálni a vo výdajnej školskej jedálni pri škole v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Obce Spišská Teplica s účinnosťou od 1. januára 2023, 

- Uznesením č. 135 bol schválený rozpočet Obce Spišská Teplica na rok 2023 vo 

výške 3 775 309,- € ako vyrovnaný rozpočet na úrovni kategórií podľa 

predloženého návrhu a návrh programového rozpočtu na rok 2023 

- Uznesením č. 136 bola schválená výška nájomného 5 500,- € na rok 2023 pre 
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nájomcu Jozef Šebest, dodatok bol podpísaný a doručený pánovi Šebestovi, 

- Uznesením č. 137 bolo schválené zriadenie vecného bremena na uloženie 

inžinierskych sietí SO 02 Vodovodná prípojka, SO 03 Prípojka splaškovej 

kanalizácie a SO 04 Plynová prípojka, 

- Uznesením č. 138 bola schválená kúpa a prevod nehnuteľného majetku - 

pozemkov v lokalite Prašnice a na ulici Družstevnej do vlastníctva Obce Spišská 

Teplica, 

- Uznesením č. 139 bolo schválené konanie voľby Hlavného kontrolóra Obce 

Spišská Teplica, ktoré sa uskutoční na dnešnom zasadnutí OZ. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie kontrolu plnení uznesení 

zo zasadnutia OZ zo dňa 14. 12. 2022. 

 

4. Správa o vykonanej kontrole HKO 

 

V zmysle § 18f ods. 1 d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení predkladám 

obecnému zastupiteľstvu správu o kontrole vykonanej hlavným kontrolórom obce Spišská 

Teplica – Kontrola na základe doručeného postúpeného podnetu z Úradu pre verejné 

obstarávanie. 

JUDr. Martin Hoffman vo svojej správe uviedol, že dňa 16. 08. 2022 bol poštou 

doručený postúpený podnet z Úradu pre verejné obstarávanie so žiadosťou o vykonanie 

kontroly. Úradu pre verejné obstarávanie bol doručený na vedomie list „Podnet na začatie 

trestného stíhania podľa 237 TZ s prísl.“ Z 20. 04. 2022 v ktorom autor podnetu okrem iného 

poukazuje na konanie verejného obstarávateľa obce Spišská Teplica, Obrancov mieru 454/3, 

059 34 Spišská Teplica v súvislosti so zákazkou „Cyklistický chodník Spišská Teplica – 

Poprad“ , ktorý mal byť realizovaný v mesiacoch 03/2021 – 09/2021. 

O realizácii zákazky bolo Obecné zastupiteľstvo obce Spišská Teplica priebežne 

informované na pracovných stretnutiach a zasadnutiach podľa odkontrolovaných 

predložených zápisníc a  uznesení z obecného zastupiteľstva. Všetky dokumenty zákazky 

„Cyklistický chodník Spišská Teplica – Poprad“ boli overované podrobnou kontrolou 

predloženej dokumentácie. Skontrolovaná bola povinnosť obce vyplývajúca z príslušných 

zákonných ustanovení zákona o verejnom obstarávaní. HKO je toho názoru, že obec Spišská 

Teplica neporušila zákon o verejnom obstarávaní, ako ani princípy verejného obstarávania a 

dodržala zákonný postup a transparentnosť pri verejnom obstarávaní, na uskutočnenie 

stavebných prác „Cyklistický chodník Spišská Teplica – Poprad“. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie správu o kontrole 

vykonanej hlavným kontrolórom obce Spišská Teplica. 

 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce 

 

Uznesením   Obecného   zastupiteľstva   v   Spišskej   Teplici   č.   139/2022   zo   dňa 

14. 12. 2022 bolo vyhlásené konanie voľby hlavného kontrolóra obce Spišská Teplica na deň 

8. februára 2023 a zároveň bol ustanovený spôsob a vykonanie voľby HKO. Vyhlásenie 

voľby HKO Spišská Teplica bolo zverejnené na úradnej tabuli a webovom sídle obce dňa 16. 

12. 2022. Kandidáti mali možnosť doručiť svoje písomné prihlášky v termíne do 24. januára 

2023 na adresu Obce Spišská Teplica. 

Vzhľadom k tomu, že do stanoveného dátumu, t. j. do 24. 01. 2023 bola doručené 

jediná prihláška, voľby hlavného kontrolóra obce Spišská Teplica sa zúčastní jediný 

kandidát. V zmysle §18a ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. hlavného kontrolóra volí obecné 
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zastupiteľstvo na šesť rokov. Jeho funkčné obdobie sa začína dňom, ktorý je určený ako deň 

nástupu do práce. 

Pán starosta skonštatoval, že na predchádzajúcom OZ bola zriadená komisia na 

otváranie obálok pozostávajúca z poslancov – Marcely Baranovej, Zdenka Cibuľu, Ing. Pavla 

Pinteka, Ing. Anny Schalekovej a Ing. Ján Šeligu. Prítomní otvorili obálku a zistili, že do 

výberového konania prišla prihláška len jedného uchádzača, a to JUDr. Martina Hoffmana, 

ktorý sa ospravedlnil za neúčasť na zasadnutí OZ zo zdravotných dôvodov. Komisia 

skontrolovala priložené doklady uchádzača do výberového konania. Po kontrole priložených 

dokladov, členovia komisie skonštatovali, že uchádzač spĺňal požadované kritériá a uchádzač 

bol pozvaný na výberové konanie. 

 

Hlasovanie: 

Za:  
7 

Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek Červeň, Mgr. Zuzana 

Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, 

Ing. Ján Šeliga 

Proti: 1 Marcela Baranová 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 
 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici zvolilo hlavného kontrolóra obce (HKO) 

Spišská Teplica, JUDr. Martina Hoffmana na 25 % pracovný úväzok, t. j. s týždenným 

pracovným časom v rozsahu 9,375 h na obdobie od 01. 03. 2023 do 28. 02. 2029. 

 

6. Plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2023 
 

V zmysle § 18f ods. 1 b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení predkladám 

Obecnému zastupiteľstvu v Spišskej Teplici „Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Spišská Teplica na I. polrok 2023.“ 

Cieľom výkonu kontrolnej činnosti je prostredníctvom jednotlivých kontrolných akcií 

zistiť skutkový stav a odstrániť prípadne zistené nedostatky, za účelom zefektívnenia činnosti 

orgánov obce a budovania dobrého mena samosprávy a spokojnosti občanov, v súlade s 

platnými právnymi predpismi. Plán hlavného kontrolóra obce bol zverejnený po dobu 15 dní 

na úradnej tabuli a webovom sídle obce Spišská Teplica. 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo „Plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Spišská Teplica na I. polrok 2023.“ 

 

7. Návrh na zmenu rozpočtu 
 

Zmeny rozpočtu sa vykonávajú na základe zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy č. 583/2004 Z. z. § 14 ods. 2 

Príjmová časť sa navyšuje o príjem zo štátneho rozpočtu na odstránenie mimoriadnej 

situácie (spadnutý strom), dobropisy ZŠ s MŠ z originálnych kompetencií za rok 2022, 

transfer Interreg SK-PL zo štátneho rozpočtu a dlhodobý bankový úver v sume 12 000,- €. 

Výdavková časť sa zvýši o právne služby a audit, poistenie PZP a havarijné (Iveco, 

Opel   Vivaro,    protipovodňový    vozík),    všeobecné    služby    zneškodňovanie    odpadu 

a o spoluúčasť na výstavbu zberného dvora. Presun fin. prostriedkov na základe žiadosti ZŠ 

s MŠ, a to zníženie výdavkov za tovary a služby (energie) MŠ v sume 14 000,- € a presun na 

položku pre ZŠ havarijný stav splaškovej kanalizácie. 

Vo výdavkovej časti sa jedná o presun finančných prostriedkov na zberný dvor 

a spoluúčasť na nákup traktora. 

 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo návrh zmeny rozpočtu č. 1/2023 vo 

výške 10 685,- Eur a celkový rozpočet ostáva vyrovnaný. Zmluva o NFP – Triedený zber v 

obci Spišská Teplica 
 

Uznesením č. 99/2021 zo dňa 15. 12. 2021 bolo schválené podanie žiadosti o NFP pre 

projekt Triedený zber v obci Spišská Teplica z OP KŽP. Cieľom projektu je vybudovanie 

zberného dvora a zakúpenie techniky na zvýšenie kvality služieb v odpadovom hospodárstve 

a zlepšenie vytriedenosti odpadu. 

Výdavky na realizáciu projektu boli aktualizované prieskumom trhu v októbri 2022 

a schválené v plnej výške ako oprávnené výdavky. Pre uzavretie zmluvy o NFP je potrebné 

predložiť RO pre OP KŽP na účely preukázania výšky spolufinancovania projektu uznesenie 

obecného zastupiteľstva, ktoré musí obsahovať nasledovné údaje: názov projektu, výšku 

spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových oprávnených výdavkov, kód 

výzvy. Výšku je potrebné uvádzať ako číselnú hodnotu výšky spolufinancovania. 

Výdavky na spolufinancovanie boli zahrnuté do rozpočtu a schválené ako kapitálové 

výdavky vo výške 4 021,- EUR, spolufinancovanie na kúpu traktora 4 000,- EUR, 

dofinancovanie spoluúčasti je zohľadnené v úprave rozpočtu č. 1/2023. 
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Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, 

Marek Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, 

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš, 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 
 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie Rozhodnutie o schválení 

žiadosti o poskytnutie nenávratného finančné príspevku pre projekt Triedený zber v obci 

Spišská Teplica, kód projektu NFP310010BVA2 pre príjemcu Obec Spišská Teplica, 

doručené dňa 19.12.2022 a schválilo zabezpečenie spolufinancovania projektu Triedený zber 

v obci Spišská Teplica, kód projektu NFP310010BVA2, kód výzvy OPKZP-PO1-SC111- 

2021-72, vo výške 13 189,07 EUR, čo tvorí 5 % z celkových oprávnených výdavkov projektu 

263 781,34 EUR. 

 

8. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce 
 

Poslanec Zdenko Cibuľa doručil dňa 31.01.2023 žiadosť o úpravu Zásady 

hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce Spišská Teplica. K navrhovanej zmene časti 

II. Článok 12, bod 10 nebolo doručené odôvodnenie. 

 

Pán starosta sa vyjadril, že sa s poslancami dohodli na pracovnom stretnutí, že sa tento 

bod nebude schvaľovať formou hlasovania, ale pôjde iba o prerokovanie zásad hospodárenia 

s fin. prostriedkami obce. V prípade obmedzenia právomoci starostu týkajúceho sa 

rozpočtových opatrení, môže pri nepredvídateľných udalosť dôjsť k narušeniu plynulého 

chodu obce a promptnému riešeniu týchto situácií. 

Obecné   zastupiteľstvo    v Spišskej    Teplici    prerokovalo    Zásady    hospodárenia 

s finančnými prostriedkami Obce Spišská Teplica časti. 

 

9. Žiadosti o prenájom/odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce 

 

10a) Majetkoprávne vysporiadanie   pozemku   obce   –   žiadosť   COOP   Jednota   Poprad 

o odpredaj pozemku 

COOP Jednota Poprad, spotrebné družstvo, Námestie sv. Egídia 27, 058 01 Poprad 

požiadala listom zo dňa 23.01.2023, číslo 35/2023 o odpredaj pozemku – parcela KN-C, k. ú. 

Spišská Teplica. 

Obec Spišská Teplica je vlastníkom parcely č. KN-C č. 7, k. ú. Spišská Teplica 

o výmere 203 m
2,

 LV č. 1, na ktorej je postavená budova COOP Jednoty. COOP Jednota 

Poprad spotrebné družstvo je vlastníkom budovy so súpisným číslom 456, o čom svedčí 

Hospodárska zmluva o trvalom užívaní národného majetku, ktorú vydal Okresný národný 

výbor, odbor finančný Poprad dňa 05.03.1977. Keďže COOP Jednota spotrebné družstvo 
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dlhodobo užíva uvedený majetok, je potrebné usporiadať existujúci stav s možnosťou 

odpredaja   pozemku.   Z uvedeného   dôvodu   je   potrebné   vypracovať   znalecký posudok 

a následne odpredať/prenajať pozemok nachádzajúci sa pod stavbou podľa Zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, podľa § 9a, ods. 8, písm. b). 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 
 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie žiadosť COOP Jednota 

Poprad, ktorá sa týka odpredaja pozemku v k. ú. Spišská Teplica, parcela KN-C č. 7, 

o výmere 203 m
2
, LV č. 1 a uložilo obecnému úradu dať vypracovať znalecký posudok na 

určenie hodnoty pozemku. 

10b) Zámer na prenájom časti pozemku parc. č. KN-E 5144/11 v k. ú. Spišská Teplica, pred 

vstupom do rodinného domu č. 140/48 na ulici Osloboditeľov, pre Jozefa Durkota 

Jozef Durkot, požiadal listom zo dňa 18. 10. 2022 o povolenie uložiť zatrávňovací 

systém pred rodinný dom s. č. 140, na ulici Osloboditeľov, z dôvodu zvýšenia bezpečnosti 

prístupu k predmetnému rodinnému domu. Jedná sa o plochu o výmere 25m
2
, ktorá je 

zadefinovaná v zjednodušenej dokumentácii, ktorú vypracoval Ing. Adrián Ďuriš PhD., 

Okružná 95/36, 059 34 Spišská Teplica. Žiadosť bola postúpená do komisie výstavby, ktorá 

odporučila žiadosti vyhovieť. Vzhľadom k predošlým podaniam toho istého charakteru 

postupuje obec Spišská Teplica jednotným spôsobom a to uzatvorením nájomného 

zmluvného vzťahu. 

Nájomná zmluvu, ktorá bude predmetom schvaľovania na nasledujúcom obecnom 

zastupiteľstve sa odporúča uzavrieť na dobu 10 rokov. Cenu za nájom je navrhnuté stanoviť 

vo výške 12,50,- €/rok, pričom sa vychádza  z predpokladanej ceny nehnuteľnosti, ktorá je 

5 €/m
2
. Ročný nájom bude predstavovať 10 % z predpokladanej celkovej ceny prenajímanej 

nehnuteľnosti, cena nájmu na 10 rokov bude 125,- €. 

 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 
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Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo pre Jozefa Durkota, bytom 

Osloboditeľov 140/48, 059 34 Spišská Teplica v zmysle §9a odst. 9 písm. c) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa zámer na prenájom majetku Obce Spišská Teplica, a to plochy o výmere 25 m
2
 

odčlenenej z pozemku parc. č. KN-E 5144/11, zapísanej na LV č. 1, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie o celkovej výmere 19 264 m
2
 k. ú. Spišská Teplica. Jedná sa o prenájom 

plochy pred rodinným domom s. č. 140 na ul. Osloboditeľov. Plocha na prenájom je 

zadefinovaná v zjednodušenej dokumentácii, ktorú vypracoval Ing. Adrián Ďuriš PhD., 

Okružná 95/36, 059 34 Spišská Teplica. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 

zabezpečenie prístupu úpravou plochy uložením zatrávňovacieho systému pred rodinný dom 

žiadateľa. 

 

10. Zriadenie vecného bremena – Mäso Tatry s. r. o. 
 

Uznesením č. 62/2020 zo dňa 24. júna 2020 bol Obecným zastupiteľstvom v Spišskej 

Teplici schválený zámer na zriadenie vecného bremena k nehnuteľnému majetku Obce 

Spišská Teplica, z dôvodu hodného osobitného zreteľa a to na parcelu KN-C 2179- ostatná 

plocha o výmere 1787m
2
 a parcelu KN-C 2229 –zastavané plochy a nádvoria o výmere 

3984m
2
, zapísaných na LV č. 1 v k. ú. Spišská Teplica, za účelom uloženia vodovodného 

potrubia v trase plánovaného cyklistického chodníka, pre stavebníka Mäso Tatry s. r. o., Svit. 

Dôvodom hodného osobitného zreteľa je zabezpečenie prívodu pitnej vody na pozemok parc. 

č. KN-C 2834/1 v k. ú. Spišská Teplica. 

Zámer bol v uvedenom znení zverejnený na   úradnej tabuli a web stránke obce dňa 

30. 06. 2020. 

Uznesením č. 94/2020 zo dňa 21.10.2020 bolo Obecným zastupiteľstvom v Spišskej 

Teplici schválené zriadenie vecného bremena k nehnuteľnému majetku Obce Spišská 

Teplica, z dôvodu hodného osobitného zreteľa a to na parcelu KN-C 2179- ostatná plocha 

o výmere 1787 m
2
 a parcelu KN-C 2229 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 3984m

2
, 

zapísaných na LV č. 1 v k. ú. Spišská Teplica, za účelom uloženia vodovodného potrubia 

v trase plánovaného cyklistického chodníka, pre stavebníka  Mäso Tatry s.r.o., Svit. 

Dôvodom hodného osobitného zreteľa je    zabezpečenie prívodu pitnej vody na pozemok 

parc. č. KNC 2834 v k. ú. Spišská Teplica. 

Tunajší obecný úrad zistil, že sa v Uznesení Obecného zastupiteľstva v Spišskej 

Teplici č. 94/2020, zo dňa 21.10.2020 vyskytla chyba v písaní parcelného čísla pozemku, pre 

ktorý má byť vybudovaním vodovodu zabezpečený prívod pitnej vody a to pozemku č. KN-C 

2834 v k. ú. Spišská Teplica. Na základe výpisu z listu vlastníctva č. 2550, ktorý tvoril 

prílohu podkladov sa jednalo o pozemok parc. č. KN-C 2834/1 v k. ú. Spišská Teplica, tak 

ako je to uvedené v schválenom zámere. 

Na základe uvedeného sa opravuje znenie Uznesenia č. 94/2020 zo dňa 21.10.2020 a 

to chyba v písaní parcelného čísla pozemku z nesprávneho znenia KN-C 2834 v k. ú. Spišská 

Teplica, na správne znenie 2834/1 v k. ú. Spišská Teplica. 

 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Marcela Baranová. Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici opravilo Uznesenie č. 94/2020 zo dňa 

21.10.2020 Z pôvodného znenia v texte: „pozemok parc. č. KNC 2834 v k. ú. Spišská 

Teplica.“ Na nové znenie v texte: „pozemok parc. č. KNC 2834/1 v k. ú. Spišská Teplica.“ 

 

11. Prerokovanie poverenia riadením ZŠ s MŠ 

 

Poslanec Zdenko Cibuľa dňa 31. 01. 2023 doručil žiadosť o prerokovanie poverenia 

riadením ZŠ s MŠ, Nakoľko v zákonom stanovenej lehote nedošlo k riadnym voľbám 

riaditeľa/ky ZŠ s MŠ je potrebné prerokovať poverenie riadením ZŠ s MŠ obecným 

zastupiteľstvom. 

Poslanec s touto problematikou oslovil HKO, ktorý mu poslal svoje stanovisko. Zo 

stanoviska HKO nevedel p. Cibuľa jednoznačne identifikovať, či sa jedná len o kompetenciu 

starostu, alebo je to aj v kompetencii OZ. HKO v závere svojho stanoviska uviedol, že 

riaditeľa školy alebo školského zariadenia vymenúva na dobu funkčného obdobia zriaďovateľ 

školy alebo školského zariadenia. 

Vo veci vymenúvania a odvolávania riaditeľa školy alebo riaditeľa školského 

zariadenia, ktorého zriaďovateľom je orgán podľa § 2 ods. 1 písm. b) až d), vystupuje za 

zriaďovateľa starosta obce, predseda samosprávneho kraja alebo riaditeľ regionálneho 

úradu. Na vymenúvanie a odvolávanie riaditeľa sa nevzťahuje osobitný predpis. (§3 ods. 11 

zákona č. 596/2003 Z. z.) 

Funkčné obdobie riaditeľa školy Mgr. Juraja Jarkuliša uplynulo 7.2.2022, riadením 

školy poveril starosta dočasne v súlade s § 3 ods. 10 a 11 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov a v súlade s § 5 ods. 9 

zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov od 

8.2.2022 do 7.8.2022 Mgr. Juraja Jarkuliša. Od 8.8.2022 starosta poveril riadením Mgr. Vieru 

Jakubčákovú, ktorá sa vzdala funkcie z osobných dôvodov. Od 9.8.2022 do 8.2.2023 poveril 

starosta dočasne riadením ZŠ s MŠ Juraja Jarkuliša. 

Pán starosta je toho názoru, že sa postupovalo podľa zákona a v doterajšej praxi sa 

vždy postupovalo rovnakým spôsobom. V doterajšej histórií sa nestalo, že OZ schvaľovalo 

poverenie riaditeľa ZŠ. Pán starosta skonštatoval, že táto vec ešte nie je uzatvorená 

a informoval prítomných, že poverenie ponúkol Mgr. Jurajovi Jarkulišovi, ktorý si zobral čas 

na premyslenie. 

Vzhľadom na to, že je potrebné vykonať voľby riaditeľa školy, kde je výberovou 

komisiou v zmysle platnej legislatívy rada školy, zriaďovateľ považuje za nevyhnutné 

zabezpečiť transparentnosť celého procesu voľby riaditeľa školy a zároveň kreovania 

výberovej komisie a s cieľom predchádzať sporným situáciám poukazuje na judikát 

Rozhodnutie NS SR sp. Zn. 5Cdo 172/2007 z 30.6.2008, kde neúspešný kandidát na riaditeľa 

školy spochybnil voľbu členov rady školy. Najvyšší súd SR vyslovil právny názor, že voľba 

členov rady školy, ktorá je výberovou komisiou na výberové konanie na vymenovanie 

riaditeľa, a samotná voľba riaditeľa školy nie sú od seba celkom nezávislé procesy a že ak 

voľba členov rady školy nebola vykonaná transparentne a demokraticky, môžu vzniknúť 

odôvodnené pochybnosti o správnosti výberového konania vykonaného takto kreovaným 

orgánom. 
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Pán starosta sa vyjadril, že k tomuto bodu nebude uznesenie a v diskusii sa k tejto 

problematike vrátia. 

 

12. Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa 
 

V zmysle §2 písm. d) Vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa 

určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich 

organizačnom a finančnom zabezpečení, radu školy tvoria štyria delegovaní zástupcovia 

zriaďovateľa. Adriane Rácovej konči 31.3.2023, Darine Baranovej 30.4.2023 pracovný 

pomer, preto starosta obce navrhuje zmenu v zložení delegovaných zástupcov zriaďovateľa. 

Poslanec Zdenko Cibuľa navrhol delegovať do rady školy zástupcov zriaďovateľa poslancov 

Marcelu Baranovú, Tomáša Buca, Ing. Pavla Pinteka, Zdenka Cibuľu. Starosta vyzval 

prítomných poslancov k hlasovaniu: 

13 a) Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa – Ing. Radoslav Šeliga 
 

Hlasovanie: 

Za: 4 Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga, 

Tomáš Buc 

Proti: 3 Marcela Baranová, Zdenko Cibuľa, Marek Červeň 

Zdržal sa: 1 Mgr. Zuzana Maškulková 

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: 5 
 

13 b) Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa – Ing. Pavol Pintek 
 

Hlasovanie: 

Za: 5 Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga, 

Marek Červeň, Tomáš Buc 

Proti: 1 Marcela Baranová 

Zdržal sa: 2 Mgr. Zuzana Maškulková, Zdenko Cibuľa 

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: 5 
 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších právnych predpisov, s poukazom na 

ustanovenia § 24, § 25 ods. 5, ods. 8, ods. 9, ods. 12 písm. h) zákona č. 596/2003 Z. z. o 

štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov a 

deleguje Ing. Pavla Pinteka ako zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ Spišská 

Teplica. 
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13 c) Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa – Marcela Baranová 
 

Hlasovanie: 

Za:  
4 

Marcela Baranová, Mgr. Zuzana Maškulková, Zdenko 

Cibuľa, Marek Červeň 

Proti: 2 Tomáš Buc, Ing. Pavol Pintek 

Zdržal sa: 2 Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: 5 
 

13 d) Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa – Zdenko CIbuľa 
 

Hlasovanie: 

Za:  
4 

Marcela Baranová, Mgr. Zuzana Maškulková, Zdenko 

Cibuľa, Marek Červeň 

Proti: 3 Tomáš Buc, Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková 

Zdržal sa: 1 Ing. Ján Šeliga 

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: 5 

Zvolením Ing. Pavla Pinteka ako člena rady školy za zriaďovateľa, bolo obecné 

zastupiteľstvo potrebné odvolať jedného zo súčasných členov: 

13 e) Odvolanie členov rady školy za zriaďovateľa – Adriana Rácová 
 

Hlasovanie: 

Za:  
8 

Mgr. Zuzana Maškulková, Marcela Baranová, Zdenko 

Cibuľa, Marek Červeň, Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna 

Schaleková, Tomáš Buc, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Jozef Ďuriš 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: 5 
 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších právnych predpisov, s poukazom na 

ustanovenia § 24, § 25 ods. 5, ods. 8, ods. 9, ods. 12 písm. h) zákona č. 596/2003 Z. z. o 
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štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

a odvolalo Adrianu Rácovú ako zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ Spišská 

Teplica. 

13. Zverejňovanie dokumentu na webovom sídle obce 

 

Poslanec Zdenko Cibuľa doručil dňa 31.01.2023 žiadosť o úpravu podmienok 

zverejňovania dokumentov obcou. Žiadal obecné zastupiteľstvo o schválenie uznesenia, ktoré 

by obci ukladalo povinnosť zverejňovať dokumenty (zmluvy, faktúry – došlé, odoslané, listy 

a pod.) skenom podpísaného dokumentu spolu so všetkými prílohami, ktoré sú jeho 

neoddeliteľnou súčasťou. Je toho názoru, že takto zverejnené dokumenty povedú k zvýšeniu 

transparentnosti zverejňovania. 
 

Obecný úrad sprístupňuje informácie a zverejňuje dokumenty povinnej osoby v súlade 

s platnými právnymi predpismi: 

- Zákon č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov (zákon o slobode informácií); 

- Zákon č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov; 

- Zákon č. 95/2019 Z. z. o informačných technológiách vo verejnej správe a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

V roku 2022 bola webová stránka obce skontrolovaná, upravená a certifikovaná 

v súlade s požiadavkami Smernice EÚ č. 2016/2012 s cieľom zabezpečiť prístupnosť 

webového sídla a mobilnej aplikácie. 

Zverejňovanie zmlúv je v Centrálnom registri zmlúv a navyše aj na webovom sídle 

obce, zverejňovanie faktúr a objednávok na webovom sídle obce, zverejňovanie obstarávania 

zákaziek na portáli Úradu pre verejné obstarávanie. Dokumenty sú zverejňované ako 

elektronicky čitateľné dokumenty s anonymizovaním osobných údajov ako určujú vyššie 

uvedené právne predpisy. 

Pán starosta sa vyjadril, že čo sa týka zverejňovania všetky zákonom stanovené 

podmienky obec spĺňa a všetko, čo je nad rámec zákona je pre obec administratívnou 

záťažou. Poslanec Zdenko Cibuľa chce navrhnúť, aby sa k takto zverejnenému dokumentu 

pridali aj skeny podpísaných dokumentov a osobne je toho názoru, že 700 faktúr nie je až tak 

veľa a nepredstavuje to nesmiernu administratívnu záťaž. Na pracovnom stretnutí pani 

prednostka vysvetlila spôsob zverejňovania a faktúry, ako sú nahadzované do systému Urbis 

a následne transformované cez tento program využívaný všetkými samosprávam a ten 

vygeneruje všetky zákonom stanovené informácie, ktoré musia byť zverejnené. Na prvý 

pohľad sa môže zdať, že ide len o 2 faktúry denne, ale účtovníčka robí aj kopec inej agendy 

a pán starosta je toho názoru, že takýto kvalifikovaný zamestnanec by nemal byť zaťažovaný 

úlohami, ktoré nie sú jej povinnosťou. Pri zverejňovaní zmlúv sú ich prílohou aj rozpočty a je 

možné odkontrolovať si údaje. Starosta aj OZ sú rovnocenné orgány a ani jeden z nich nemá 

nadriadenú právomoc, preto by OZ nemalo zasahovať do kompetencií starostu a naopak. 
 

18.03 h došlo k prerušeniu OZ, rokovaciu miestnosť opustil p. Zdenko Cibuľa, p. 

Pavol Pintek, p. Tomáš Buc, p. Marek Červeň, p. Ján Šeliga a prítomní hostia 

p. Zdenek Cibuľa a p. Stanislav Dic. 

Pán Zdenek Cibuľa opätovne neuposlúchol upozorňovania zo strany 

verejného činiteľa, starostu vedúceho rokovanie, a bola vyvolaná slovná 

potýčka medzi Zdenekom Cibuľom a Stanislavom Dicom, ktorá vyústila 

do fyzickej, čím došlo k prerušeniu zasadnutia OZ. 
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Zasadnutie OZ bolo obnovené o 18.11 h. 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie informáciu o zverejňovaní 

dokumentov Obcou Spišská Teplica. 

 

14. Zmeny organizačnej štruktúry Obecného úradu v Spišskej Teplici 

V zmysle §13 ods. 4 písm. d) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov zákona č. 416/2001 Z. z. o prechode niektorých pôsobností z orgánov 

štátnej správy na obce a samosprávne kraje a v súlade so Štatútom obce Spišská Teplica, 

starosta obce vydáva Organizačný poriadok úradu, ktorého prílohou je Organizačná štruktúra 

Obecného úradu v Spišskej Teplici. 

Rozhodnutím starostu zo dňa 18. 01. 2023 bola zmenená organizačná štruktúra od 

01. 04. 2023 zrušením 3 pracovných miest na úseku sociálnych služieb. 

Rozhodnutím starostu zo dňa 30. 01. 2023 bola zmenená organizačná štruktúra od 

01. 05. 2023 zrušením pracovného miesta koordinátora na prevádzkovom úseku a zároveň od 

01. 05. 2023 nadobudne účinnosť zmena organizačného poriadku v Článku 12 - Členenie a 

úlohy organizačných zložiek. 

Dôvodom organizačných zmien je ukončenie projektov, z ktorých boli poskytované 

financie na mzdy (Terénna sociálna práca obciach s MRK, ÚPSVaR), využitie interných 

personálnych kapacít prerozdelením agendy na plnenie aktuálnych úloh samosprávy 

vyplývajúcich z legislatívy s ohľadom na verejný záujem a možnosti financovania z rozpočtu 

obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie zmeny organizačnej 

štruktúry Obecného úradu v Spišskej Teplici účinné od 01. 04. 2023 a 01. 05. 2023. 

15. Rôzne + diskusia 
 

16 a) Žiadosť o výrub listnatých stromov na cintoríne 
 

Dňa 13. 01. 2023 bola do podateľne obecného úradu doručená žiadosť Štefana a Evy 

Kupčovej, Obrancov mieru 314/6, 059 34 Spišská Teplica s priloženými 4 fotografiami 

znečisteného hrobového miesta v jesennom období, v ktorej žiadajú Obecné zastupiteľstvo 

v Spišskej Teplici, aby schválilo výrub listnatých stromov a iných drevín, ktoré špinia 

pomníky a nahradiť ich výsadbou drevín okolo oplotenia cintorína ihličnanmi a tujami. 

V uvedenom prípade je Obec Spišská Teplica kompetentná konať, ako príslušný 

orgán štátnej správy v prvom stupni vo veciach ochrany prírody podľa § 2 písm. f) zákona č. 

416/2001 Z. z. o prechode niektorých pôsobností z orgánov štátnej správy na obce a na vyššie 

územné celky v zmysle § 69 ods.1 písm. a) a d) zákona č. 543/2002 Z. z. o ochrane prírody 

a krajiny v znení neskorších predpisov (t. j. vykonáva v prvom stupni štátnu správu vo 

veciach ochrany drevín v rozsahu ustanovenom týmto zákonom a rozhoduje o vydaní súhlasu 

na výrub drevín rastúcich v zastavanom území obce podľa § 47 ods. 3.) Výrub drevín je 

potrebné riešiť samostatnou žiadosťou žiadateľov v zmysle Vyhlášky MŽP SR č. 170/2021 

Z. z. , ktorou sa vykonáva zákon č. 543/2002 Z. z. o ochrane prírody a krajiny v znení 

neskorších predpisov. Následne na to je výrub drevín posudzovaný v správnom konaní 

príslušným správnym orgánom a dotknutými orgánmi resp. organizáciami. 
 

Dreviny na cintoríne sú súčasťou verejnej zelene a spadajú pod údržbu a starostlivosť 

obce, preto aj smútočná vŕba bola súčasťou rokovania s Okresným úradom v Poprade, 

odborom starostlivosti o ŽP. Orgán ochrany prírody a krajiny ohliadol drevinu s odporúčaním 

ponechania dreviny a vykonania zdravotného rezu (odstránenie poškodených, infikovaných, 
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alebo odumierajúcich časti koruny). Vzhľadom na polohu a mohutnosť dreviny je potrebné 

zabezpečiť tento orez osobou na to oprávnenou – artboristom, kde je potrebné vynaloženie 

nemalých finančných prostriedkov z rozpočtu obce. 

Pán starosta sa vyjadril, že obec má vo svojej kompetencii výrub drevín a neustále 

reaguje na každoročné potreby týkajúce sa nevyhnutnosti orezov, pričom bola dňa 

03. 11. 2022 vypracovaná cenová ponuka na ozdravný a bezpečnostný orez stromov v obci. 

Predmetom neboli len stromy na cintoríne, ale všetky dreviny nachádzajúce sa v obci, 

pričom potrebná suma na zabezpečenie orezov predstavuje 12 492,- €. 

Obec týmito financiami v tohtoročnom rozpočte nedisponuje. Orez drevín na 

cintorínoch podlieha vyjadreniu zo strany štátnej ochrany prírody a výrub všetkých listnatých 

stromov na cintoríne je predmetom zákonného postihu, či už osoby starostu, nakoľko výrub 

drevín na cintoríne by mohol byť niektorými občanmi vnímaný veľmi negatívne, 

predovšetkým u tých, ktorí majú vyššie environmentálne cítenie a mohlo by sa jednať aj 

o trestný čin, z čoho vyplýva, že je nutné túto problematiku riešiť obozretne a s nadhľadom. 

Príslušné orgány budú v tejto veci oslovené, aby vydali svoje stanovisko, pretože sa jedná 

o výrub stromov na obecnom pozemku a obec si ako vlastník, nemôže sama vydávať 

povolenia. 

Pán starosta dal slovo prítomnej p. Eve Kupčovej. 

P. Kupčová komunikovala s p. Ing. Antonínom Haratykom, riaditeľom odboru 

životného prostredia na Okresnom úrade Poprad, ktorý sa vyjadril, že len starosta obce má 

v kompetencií zabezpečiť výrub a že do toho nemá právomoc zasahovať ani kraj. P, Kupčová 

už písala žiadosť, ale nedostala žiadnu odpoveď, preto teraz priložila aj fotografie znečistenia 

pomníka. Zaplatila 500,- € za opravu škôd spôsobených opadom lístia. 

Pán starosta odpovedal, že smútočná vŕba, ktorá sa nachádza na cintoríne má svoj vek 

a pán Ing. Haratyk pravdepodobne nepozná všetky presné podrobnosti a čo sa týka výrubu 

drevín, ako už spomínal je to na pozemku obce a obec si sama vydať rozhodnutie nemôže. 

Tým, že sa jedná o prenesený výkon štátnej správy, tak má obec pridelený úrad, ktorý sa 

k tomu vyjadruje a ten sa nachádza v meste Svit. V tomto prípade neexistuje možnosť, aby 

starosta udelil povolenie na výrub stromov na cintoríne. Zastupiteľstvo nemá takmer žiadne 

kompetencie týkajúce sa preneseného výkonu štátnej správy. Postup je taký, že bude 

oslovený Mestský úrad vo Svite, aby sa vyjadril. Ten bude postupovať podľa zákona a osloví 

štátnu ochranu prírody. Kompetentní sa prídu pozrieť a vydajú stanovisko. V minulosti sa 

stali podobné prípady, napr. aleja smerom do Teplice, a bolo vydané zamietavé stanovisko. 

Okresný úrad v sekcii životného prostredia sa vyjadril, že sa jedná o významnú alej, ktorá už 

nemá v okrese obdobu a musí byť adekvátny dôvod na výrub stromov. Padajúce lístie nebude 

pravdepodobne dostačujúcim dôvodom na výrub, avšak poškodenie majetku sa môže 

zohľadniť. 

Pán Ing. Pavol Pintek sa vyjadril, že pomník naozaj vyzerá zle a je mu to osobne ľúto. 

Zároveň si prečítal vyjadrenia ohľadne ochrany prírody, kde ochranári často argumentujú 

tým, že prínos tohto veľkého stromu pre ľudí je oveľa vyšší, ako škoda, ktorú môže napáchať. 

Pán Pintek tiež skonštatoval, že na pracovnom stretnutí sa prítomní poslanci zhodli, že 

ohľadom vŕby, ktorá znečisťuje pomník sa pokúsia kontaktovať príslušné orgány, aby bol 

udelený súhlas na jej výrub alebo aspoň úpravu koruny stromu. 

Pán starosta informoval prítomných o postupe pri zverejňovaní ohľadom výrubu 

stromov na webovom sídle obce. Jedná sa o konanie do ktorého sa môže zapojiť ktorýkoľvek 

občan, organizácia, či environmentalisti, pričom každý môže apelovať na to, že dreviny sa 

majú chrániť. Naozaj nejde o jednoduchý legislatívny proces, ale obec bude žiadať o to, aby 

bol povolený prinajmenšom výrazný orez. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie žiadosť Štefana a Evy 

Kupčovej bytom Obrancov mieru 314/6, 059 34 Spišská Teplica na výrub listnatých stromov 
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na cintoríne. 

 

Pán starosta informoval v rámci bodu rôzne, že v rámci projektu Interreg bolo 

z poľskej strany minulý týždeň zaslaná informácia, že projekt bude financovaný v plnej 

výške, pričom sa jedná o viac ako 1 034 000 €. Obec požiadala v priebehu roka 2022 

o navýšenie aktuálnych cien stavebný materiálov a na vyjadrenie riadiaceho orgánu z Poľska 

sa stále čaká. Spoluúčasť je uvedená v rozpočte a tvorí 5 %, čiže viac ako 50 000 €, pričom 

obec má v rozpočte na tento projekt stanovených 100 000 €. 

 

Čo sa týka cien energií, zmluvy boli platné do 2/2023 a 4/2023. Pri oslovení 

potenciálnych dodávateľov, žiadny z nich nových odberateľov neprijímal a obec bola nútená 

dohodnúť sa s aktuálnymi dodávateľmi energií. Zmluvy boli platné a jednalo sa len o určenie 

výšky cien. Zálohové platby na dodávku plynu boli zvýšené asi trojnásobne a zatiaľ nie je 

známe rozhodnutie vlády o kompenzácii zvýšených nákladov pre obce. V rozpočte má obec 

rezervu, pričom nie je jasné, či to bude dostačujúce alebo obec bude nútená hľadať rezervy 

inde. 

 

Diskusia 

 

Pani Martina Žoldáková (ekonómka ZŠ) chcela požiadať poslancov OZ o 15 – 20 min. 

ich času, aby si vysvetlili určité veci. Je toho názoru, že ak sa má urobiť jasný pohľad na 

určitý problém, je potrebné vypočuť si obe zainteresované strany. Mala pripravené materiály, 

ale považuje za rozumné, aby sa poslanci stretli na pôde ZŠ v akomkoľvek termíne. Rada by 

im ukázala dôkazy, ktoré boli prejednávané na pracovnom stretnutí. Jedná sa o faktúry za rok 

2016, kde bolo ZŠ opakovane vyčítané enormné použitie finančných prostriedkov na nákup 

nábytku, linolea, atď. Chcela poukázať na skutočnosť, že ZŠ sa zapojila do nadácie Renáty 

Zmajkovičovej, kde získala finančné prostriedky vo výške 4 822,- € a tie boli použité na stoly 

a stoličky, čiže vyjadrovať sa, že ZŠ nehospodárne využíva finančné prostriedky podľa p. 

Žoldákovej nie je fér. 

Nábytok do MŠ bol zaplatený z dotácie pre 5 ročné detí, ktorá je poskytnutá zo 

štátneho rozpočtu. Z originálnych kompetencií, ZŠ použila 3 682,50 €. Z réžie, ktoré ZŠ 

získava od stravníkov musela doplatiť 2 138,- € na stoly a stoličky, ktorých väčšina bola 

financovaná z dotácie. 

Poslanec Ing. Pavol Pintek vstúpil do diskusie s tým, že sa tieto vyjadrenia vôbec 

neriešili na pracovnom stretnutí. Pán starosta navrhol zvolanie finančnej komisie so všetkými 

poslancami, aby sa tento problém vydiskutoval tam. 

Pani Žoldáková požiadala p. starostu, aby jej nechal priestor na vyjadrenie sa. 

Poslanec Marek Červeň sa vyjadril, že ak bol pani Žoldákovej udelený priestor, je korektné, 

aby mohla vyjadriť všetky svoje pripomienky a postrehy. 

Pani Žoldáková sa vyjadrila, že od roku 2012 do roku 2022 obci ZŠ vrátila 24 870,- €, 

pričom veľká časť by mala byť súčasťou rezervného fondu, nakoľko ide o povinnú súčasť 

záverečného účtu a má k tomu všetky doklady a ocenila by, aby došlo k lepšej komunikácií 

medzi ZŠ a obcou s cieľom zabrániť unáhleným záverom. 

Poslanec Pintek sa vyjadril, že sa nikde nerozoberalo, ako sa využívali finančné 

prostriedky v roku 2016 alebo 2018 a nikto neriešil stoličky, ani stoly. Predmetom diskusie sa 

stala nestrannosť pána riaditeľa ZŠ. Vyjadril sa, že ho osobne mrzí, akým spôsobom viedli 

zamestnanci ZŠ predvolebnú agendu. Boli vytýkané aj praktické veci, ktoré sa týkali ZŠ a to, 

že stena v telocvični je v dezolátnom stave a pán riaditeľ nie je 8 rokov schopný s nízkymi 

nákladmi vyriešiť takúto nebezpečnú vec. Nie je možné, aby v telocvični neboli hlavice na 

radiátoroch a je tam 28 °C a deti tam odpadávali. Druhou vecou, ku ktorej sa chcel pán 

poslanec vyjadriť bol rozpočet. Vytkol, že väčšinou sa riešia takéto veci na poslednú chvíľu. 
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ZŠ podľa jeho názoru nemá navrhnutú koncepciu svojho budúceho rozvoja a plán opráv a nie 

je jasné, akým spôsobom chcú zabezpečiť rekonštrukciu budovy. 

Pán starosta sa vyjadril, že táto diskusia smeruje do konfrontácií bez jasného cieľa. 

Zároveň sa vyjadril, že ZŠ uskutočňuje neuvážené a nezmyselné nákupy ku koncu roka, len 

aby mohla vyčerpať finančné prostriedky a obci nemusela nič vracať. Hospodárenie školy by 

malo byť postavené na báze vzájomnej komunikácie s obcou, pričom nevyčerpané finančné 

prostriedky nemusia byť bezhlavo utrácané a môžu sa stať rezervou potrebnou na úhradu 

havarijného stavu a neočakávaných situácií. Pán starosta chcel poukázať na havarijný stav 

školského ihriska, kde boli za posledné roky vymenené basketbalové koše z prostriedkov 

obce, došlo k zatepleniu telocvične, tiež z prostriedkov obce a spomenul aj ďalšie podobné 

výdavky. Z obecného rozpočtu sa vyčlenilo viac ako 40 000,- € na správu a údržbu budov ZŠ. 

Pán starosta bol toho názoru, že použité finančné prostriedky v konečnom dôsledku 

nezobrazujú stav, aký by sa očakával. Zdôraznil tiež, že ak by tieto opravy robila obecná 

firma, areál ihriska ZŠ by bol v oveľa lepšom stave ako je v súčasnosti. 

Pán Mgr. Juraj Jarkuliš sa zapojil do diskusie a vyjadril sa, že by rád reagoval len na 

niektoré veci, ktoré už odzneli. Na pracovnom stretnutí pán riaditeľ ani pani ekonómka nebol 

prítomní. Pán riaditeľ sa snaží byť apolitický a pred voľbami sa stretol s kandidátmi na 

starostu, čo považuje za svoju povinnosť, pretože ak by bol niektorí z nich úspešní, je povinný 

s nimi komunikovať a prediskutovať budúcnosť ZŠ. Ďalej chcel poukázať na devastujúci stav 

strechy na ZŠ, pričom na túto skutočnosť bolo v minulosti niekoľkokrát upozorňované. Jedná 

sa o vysokú čiastku, ktorú nemá ani ZŠ ani obec k dispozícií, a tým pádom sa budú musieť 

nájsť iné zdroje financovania. Čo sa týka opravy kanalizácie, obec bola upozorňovaná 

v rokoch 2017 a 2019 a vždy išlo len o prepláchnutie kanalizácie, nie jej opravu. Pán riaditeľ 

vyzdvihol, že v ZŠ došlo k rekonštrukcii okien. Pomohol mu to vybaviť p. Lysák, ktorý má 

vysokopostavenú sestru a tá pomohla túto rekonštrukciu sprostredkovať. Medzi rokmi 2008 

až 2020 sa tieto okná vymieňali a stále chýbala tretina školy na výmenu, pričom sa finančné 

prostriedky hľadali cez havarijný stav, čo je jedným z riešení ako získať financie na opravy. 

Ku všetkým výdavkom je však potrebné spolufinancovanie obce. Pán riaditeľ zároveň 

poukázal na skutočnosť, že MŠ je energeticky náročná a potrebuje rekonštrukciu. Čo sa týka 

ZŠ výmenou okien sa znížila spotreba plynu. Vykurovací systém je nastavený tak, že sa 

vykuruje v dopoludňajších hodinách a následne večer, aby sa tam dalo športovať a bola 

dostupná teplá voda. 

Poslanec Ing. Pavol Pintek sa vyjadril, že by bolo vhodné zriadiť pracovnú skupinu 

a zintenzívniť komunikáciu medzi obcou a ZŠ. 

Pán riaditeľ vyjadril svoj súhlas, taktiež si uvedomuje, že nie vždy sa dajú vyčleniť 

finančné prostriedky z obecného alebo školského rozpočtu v čase, keď dôjde k neočakávanej 

situácií. Zároveň však zdôraznil, že v minulosti chcel uskutočniť výstavbu parkoviska pred 

školou, čo mu bolo zamietnuté na obecnom zastupiteľstve a má pocit, že každá jeho doterajšia 

žiadosť bola na OZ zamietnutá. 

Pán starosta sa poďakoval za angažovanosť pána riaditeľa a skonštatoval, že sa na 

pracovnom stretnutí opýtal poslanca Zdenka Cibuľu, či škola pripravovala podklady (žiadosti) 

a ten potvrdil, že mu s tým Mgr. Juraj Jarkuliš čiastočne pomáhal. Pán starosta zároveň 

podotkol, že Mgr. Juraj Jarkuliš je asi jediným riaditeľom na Slovensku, ktorý navrhuje 

členov do rady školy za zriaďovateľa. Toto jasne poukazuje na fakt, že ZŠ sa venuje veciam, 

ktoré sú mimo jej kompetencií. Pán starosta je toho názoru, že namiesto robenia politiky, by 

sa pán riaditeľ mal viac venovať deťom ZŠ, ktoré potrebujú špeciálne výchovno-vzdelávacie 

postupy, čo podľa jeho názoru škola úplne zanedbala. 

Pán riaditeľ sa vyjadril, že p. poslanec Cibuľa s návrhmi prišiel sám a chcel to len 

prekonzultovať, či sa to môže takto predložiť. 

Prítomný pán Zdenek Cibuľa poukázal na skutočnosť, že on žije v obce od roku 1964 

a chcel všetkých požiadať, aby pracovali pre Teplicu a jej občanov. Zároveň položil otázku 
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prítomným poslancom, čo majú proti riaditeľovi školy. Každý má právo na svoj vlastný názor 

a aj on sám počul mnoho rečí, ale neverí všetkému, čo sa mu dostane do uší, pretože nie 

všetko je pravda. 

Pán Pintek sa vyjadril, že proti p. Jarkulišovi nemá osobne nič. Riaditeľ má veľmi 

dobré výsledky týkajúce sa vzdelávania detí, ale teraz sa poukazuje na hospodárenie 

s financiami školy. Toto p. Pintek vidí ako problém a práve táto skutočnosť je predmetom 

tejto diskusie. 

Pán starosta sa vyjadril, že všetky otázky, na ktoré odkazoval p. Cibuľa už boli 

zodpovedané v doterajšej diskusii na zasadnutí OZ a budú súčasťou zápisnice, kde sa dočíta 

všetko potrebné. Vyjadril sa tiež, že predmetom diskusie nebola osobnosť p. Jarkuliša, ale 

hospodárenie školy. Pán starosta skonštatoval, že riešiť kanalizáciu v čase, keď je vonku -20 

°C je zlyhanie manažmentu školy a tento stav sa mal riešiť v lete. Rozpočet sa vytvára 

koncom roka 2022 na nasledujúce obdobie, pričom obec nemala informáciu o tom, že 

kanalizácia je v takomto dezolátnom stave a jej oprava bude nevyhnutná v zimnom období. Je 

presvedčený o tom, že riaditeľ má riešiť zlú situáciu ešte pred tým, ako dôjde k havarijnému 

stavu a predvídať súvislosti. 

Pán Zdenek Cibuľa poukázal na skutočnosť, že pred 2 týždňami niekoľko dní 

nesvietilo svetlo na ulici Osloboditeľov a je toho názoru, že v tomto prípade zlyhal 

manažment obce. 

Pán Pintek zastáva názor, aby sa dohodol termín stretnutia, kde sa prediskutujú všetky 

problémy ZŠ a budú sa spoločne hľadať spôsoby na riešenie. 

Pán poslanec Zdenko Cibuľa sa chcel opýtať, ak je p. Jarkuliš takým zlým riaditeľom, 

ako sa to v poslednom čase spomínalo, prečo už 3-krát dostal poverenie riadiť školu a 

nedostal to do kompetencie niekto iný. Pán starosta potvrdil, že ide o výbornú otázku a 

vyjadril sa že, pedagogický zbor sa dohodol a podporil p. Jarkuliša a nikto iný túto funkciu 

neprijal, do čoho vstúpil jeden z prítomných hostí s konštatovaním, že to o niečom značí. Pán 

starosta sa vyjadril, že je to znakom toho, že pedagogický zbor rozhodne, kto bude riaditeľom 

školy. 

Pán Martin Lysák sa chcel opýtať, kto uhradí škodu p. Eve Kupčovej pri zničení 

pomníka. Pán starosta povedal, že nepožiadala o náhradu škody a ak o to p. Kupčová požiada, 

dôjde k riešeniu tejto situácie. 

Pán Lysák sa opýtal, či je OZ spolu s pánom starostom schopné dohodnúť sa 

a vyriešiť situáciu ohľadom riaditeľa ZŠ. Pán starosta sa vyjadril, že by neprišiel s návrhom 

na menovanie, keby nešlo o snahu dohodnúť sa. V prípade, že pôjde len o finančné 

požiadavky pána Jarkuliša, tak je starosta z takého dôvodu sklamaný. Ak sa jedná o to, že 

pánovi riaditeľovi neboli vyplácané odmeny, to je v kompetencií starostu a ide o osobný údaj, 

ktorý by nemal byť predmetom diskusie na OZ. 

Pán Lysák sa taktiež vyjadril aj k havarijnému stavu. Žiadosťou, ktorú obec podala na 

okresný úrad v sídle kraja, nebola zaradená do havarijného stavu, lebo v programe havarijný 

stav žiadosť nebola zaevidovaná, avšak bola evidovaná v programe modernizačný dlh. Na to 

sa prišlo až v čase, keď sa to začalo riešiť a podarilo sa to oficiálnou cestou zmeniť. Pána 

Lysáka však najviac trápilo to, že sa v Teplickom spravodajcovi dočítal, že obec získala 

finančné prostriedky a chcel by vedieť, čo pán starosta, okrem podpisu žiadosti pre to urobil. 

Starosta za všetkých občanov obce poďakoval pánovi Lysákovi, že vybavil schválenie 

žiadosti na výmenu okien. Pán starosta odpovedal, že on spolu s p. manželkou aktualizovali 

projekty a rozpočty zadarmo. Pán Pintek položil p. Lysákovi otázku, čo okrem podania 

žiadosti sa dá oficiálnou, slušnou, nie korupčnou cestou urobiť. Pán Lysák odpovedal, že 

korupčná schéma nebola žiadna, ale bol požiadaný niekto, kto to pomohol vyriešiť k ich 

spokojnosti. 
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16. Interpelácie poslancov 

 

Neboli prednesené 

 

17. Záver 

 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a všetkým prítomným poprial príjemný 

zvyšok večera. 
 

Overovatelia zápisnice: Zdenko Cibuľa, Ing. Ján Šeliga 

Zapísala: Nikola Podhorská 

 

 

V Spišskej Teplici dňa 17. 02. 2023 

 
 

 

v. r.  v. r.  

.................................................... .................................................... 

Ing. Mária Klára Martinková Ing. Radoslav Šeliga 

prednosta OÚ  starosta obce 


